
 
 

 

   

 

 
WOR-ROR.0003.149.2023 

 
 

 
 

Pani Kinga Klepacka 
Radna Rady Miejskiej w Tarnowie 
 
 
 

W odpowiedzi na Pani wniosek z dnia 29 maja 2023 r. (pismo nr KRM.0003.756.2023)  

uprzejmie informuję: 

1. W kwestii uzupełnienia ubytków wymienionych przez radnego Adama Sajdaka, w dniu 

07.06.2023 pismem znak ZDiK.DD.0710.1.89.2023 wysłane zostały do Pana Radnego 

wyjaśnienia jak niżej:  

1) Dokonano przeglądu stanu technicznego ulic: Kościuszki, Mościckiego, Zbylitowskiej,  

Ks. Indyka oraz Traugutta i w ramach bieżącego utrzymania ulic w mieście Tarnowie, 

naprawa ubytków na części tych dróg została wykonana na przełomie maja i czerwca br.  

Na pozostałe remonty wystawiono zlecenie wykonania napraw z terminem realizacji  

w czerwcu br.  

2) W kwestii podremontowania ul. Hanausek informuję, że droga ta na części przebiegu  

o nawierzchni szutrowej nie jest zaliczona do dróg kategorii publicznych i położona jest  

na działkach prywatnych. W związku z powyższym ZDiK nie może realizować jej naprawy  

do chwili uregulowania stanu prawnego tj. przeniesienia własności na rzecz Gminy Miasta 

Tarnowa. Pozostała część drogi tj. odcinek od ul. H. Marusarz na wschód jest drogą 

publiczną – gminną o nawierzchni z masy bitumicznej, której remont został wykonany 

przez Zarząd Dróg i Komunikacji w Tarnowie kilka lat temu. 

2. W sprawie uzupełnienia ubytków w ul. Św. Katarzyny wyjaśniam: 

W związku z prowadzonymi inwestycjami budowlanymi na terenach przyległych do ulicy  

Św. Katarzyny, tj. budowy wałów na rzece Biała oraz budowy nowych bloków przy tej ulicy, 

wydane zostały zezwolenia na przejazd pojazdów ciężarowych. Brak możliwości skierowania 

transportu inną trasą spowodował konieczność wyznaczenia przejazdu ulicą Św. Katarzyny. 

Zezwolenia zobowiązują wnioskodawców do utrzymywania wyznaczonej trasy przejazdu  

w należytym stanie technicznym w trakcie prowadzonych przejazdów, a po ich zakończeniu  

do przywrócenia drogi do stanu poprzedniego. Wnioskodawcy zostali wezwani pod rygorem 

utraty zezwolenia do utrzymywania nawierzchni w stanie przejezdności. Z informacji 

uzyskanych od przedsiębiorców prowadzących budowy wynika, iż modernizacja wałów 

powinna zakończyć się w pierwszej połowie br., a inwestycja deweloperska będzie trwała  

co najmniej do końca roku. Jednocześnie informuję, że na dzień dzisiejszy nawierzchnia ulicy 

została poprawiona umożliwiając bezproblemowy przejazd autobusów oraz innych pojazdów. 

Ubytki w nawierzchni uzupełniono kruszywem łamanym oraz masą mineralno-bitumiczną.  

Po zakończeniu przejazdów droga zostanie naprawiona w miejscach powstałych uszkodzeń. 

 

 

 



 
 

 

 

 

 

 

 

1. W sprawie sterylizacji kotów: 

Została już wszczęta procedura wyboru wykonawców zabiegów. Po wyborze wykonawców i 

podpisaniu umów zainteresowane organizacje zostaną poinformowane o terminie rozpoczęcia 

akcji i możliwości dostarczania zwierząt do zabiegów. 

 

 

 

 

 

Otrzymują: 
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